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	BETWEEN:

Raymond Carby-Samuels

Applicant

- and -

Ville de Gatineau, et al.

Respondents
	
	ENTRE :

Raymond Carby-Samuels

Demandeur

- et -

Ville de Gatineau, et al.

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgment of the Superior Court of Quebec, Number 550-17-012903-231, 2023 QCCS 1768, dated May 24, 2023, and from the decision of the Quebec Human Rights Tribunal, Number 550-53-000051-22, dated March 15, 2023, are dismissed for want of jurisdiction. Since the applications for leave to appeal are dismissed for want of jurisdiction, it is not necessary to consider the motion for a stay and the miscellaneous motions.


	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour supérieure du Québec, numéro 550-17-012903-231, 2023 QCCS 1768, daté du 24 mai 2023, et de la décision du Tribunal des droits de la personne du Québec, numéro 550-53-000051-22, daté du 15 mars 2023, sont rejetées pour défaut de  compétence. Comme les demandes d’autorisation d’appel sont rejetées pour défaut de compétence, il n’est pas nécessaire d’examiner la requête visant à obtenir un sursis d’exécution et les requêtes diverses.
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